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(EE
Helder. Zullen we vandaag 11u doen? Graag dan met iig BE en mogelijk JERE erbij

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

van: JEEMerivm.nl>
Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 17:00

Onderwerp: scenario's AstraZeneca

Urgentie: Hoog

Vandaag heb ik uitgebreid gesproken met de LCC over AstraZeneca en de (on)mogelijkheden. Even kort op een

rijtje:
+ De verwachting is dat de eerste levering half februari is, dit is op basis van het gesprek dat LCC gisteren had

met AstraZeneca.

+ De aantallen zijn een stuk minder hoog dan eerder verwacht. Gezien de aard van de problemen die hieraan

ten grondslag liggen lijkt dit ook niet iets te zijn wat opgelost gaat worden op korte termijn. Kortom we

moeten uitgaan van deze lagere aantallen.

* Onduidelijk hoeveel er bij de 4° levering geleverd wordt. Alleen de eerste 3 leveringen staan redelijk vast.

e Ze zijn bij de LCC druk bezig met iemand (meer senior) op zeer korte termijn te werven voor de planning

(cenHEXEN#2). Tot die tijd ziEE
bezig.

Wat weten we dan wel?

Verwachte leveringen van AZ (stavaza 22-1)
Verwachte leverdatum Aantal doses

15-2

22-2

1-3 (dit kan ook half maart
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Doelgroepen die ‘nu’ aan de beurt zijn voor AZ:

= Groep zorgmedewerkers verpleeghuizen, revalidatie, gehandicapten, wijkverpleging en wo IEEE
« Groep 60-70 jaar (afh. Van GR-advies)
+ GGZ: wisselende inschatting van[EEE(def. Afbakening doelgroep nog onbekend)

Kortom, dit is vele malen meer dan het beschikbare vaccin.

Mijn voorstel is, in overleg met [ERED het volgende. 1k zou graag met jou (en/off 5.1.2e

liefst dit weekend of uiterlijk maandag, om de tafel willen om de mogelijke scenario’s door te spreken. We blijven

op dit moment te veel hangen in details en het uitdenken van alle mogelijke opties, terwijl er nu snel een besluit

nodig is zodat zaken ingeregeld kunnen worden, er duidelijke communicatie naar buiten kan en we er klaar voor

zijn zodra het vaccin binnen is. Als we nu op hoofdlijnen de scenario’s uitdenken, kan het daarna gecheckt worden

op haalbaarheid bij de projectleiders en door de planningstool bij de LCC, om vervolgens bij VWS te komen voor

besluitvorming. Besluitvorming door VWS volgens mij nodig om ik aan voel komen dat het niet lukt (of niet logistiek

wenselijk) om met alle drie de groepen gelijktijdig te starten. De keuze om er nu geen planningspersoon aan toe te

voegen is bewust, omdat het hier nu maar gaat om 3 leveringen en ik denk dat het zo lukt om dit op hoofdlijnen uit

te denken.

Ik weet overigens dat je dit weekend vrij wilde zijn, maa EEEen ik voelen toch dringende urgentie, maar wat mij
betreft maandagochtend ook een optie.

Ik hoor het graag, groet,
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